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Από το υπ’ αριθ. 15/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 388/2011                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Αποδοχή  εν  μέρει  εισήγησης  Τ.Σ.  Ράχης  για 
παραχώρηση της χρήσης του Αθλητικού Κέντρου του 
Τ.Δ. Ράχης στην ομάδα και την ποδοσφαιρική σχολή 
της Α.Ε.Π. Βέροιας.

         Σήμερα  22 Ιουνίου του έτους  2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη  και ώρα  19:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων  του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας,  Μητροπόλεως  46,  στο  Δημαρχείο,  ύστερα  από  την  με  ημερομηνία  17-6-2011 γραπτή 
πρόσκληση  του  Προέδρου  που  δόθηκε  σ’  όλους  τους  Συμβούλους,  τους  Προέδρους  Δημοτικών  & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006.
          Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο αναπληρωτής Δημάρχου Κων/νος Βοργιαζίδης και ότι 
υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1)Δ.  Δάσκαλος,  2)Μ.  Σουμελίδης,  3)Θ.  Θεοδωρίδης,  4)Γ. 
Μιχαηλίδης,  5)Α.  Λαζαρίδης,  6)Ν.  Τσιαμήτρος,  7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου,  8)Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  9)Π. 
Παυλίδης,  10)Τ.  Χατζηαθανασίου,  11)Θ.  Αγγελίνας,  12)Λ. 
Πουλασουχίδης,  13)Κ.  Βοργιαζίδης,  14)Ν.  Μωυσιάδης,  15)Χ. 
Κούτρας,  16)Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  17)Χ.  Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 
18)Π.  Τσαπαρόπουλος,  19)Α.  Καγκελίδης,  20)Μ.  Παπαϊωνάννου, 
21)Θ.  Κορωνάς,  22)Κ.  Συμεωνίδης,  23)Γ.  Κάκαρης,  24)Β. 
Παπαδόπουλος,  25)Κ.  Κουτσαντάς,  26)Λ.  Τσαβδαρίδης,  27)Α. 
Νεστορόπουλος,  28)Α.  Γκαμπέσης,  29)Α.  Βεσυρόπουλος,  30)Β. 
Γιαννουλάκης,  31)Χ.  Τσιούντας,  32)Ε.  Γουναράς,  33)Κ. 
Παναγιωτίδης, 34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαϊδου.

Κ. Κοστογλίδου, Γ. Σουμπέκας, Σ. 
Κουμτσίδης.

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων
Η. Τσιαμήτρος,  Δ.  Κουλουριώτης,  Χ.  Δουλγερίδου,  Α.  Βοργιαζίδου,  Ι. 
Παπαδόπουλος,  Α.  Πέτρου,  Ε.  Κελεσίδης,  Σ.  Ρίσσου,  Ν.  Αγγέλου,  Ι. 
Καπετανίδης.

Κ. Καπανίδης

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων

Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσου, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, 
Η. Μπατσαράς, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. 
Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος.

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Λ. Πουλασουχίδης.
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 352/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Μ. Σουμελίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης.
3) Κατά τη συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. Παναγιωτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, 
Γ. Μιχαηλίδης.
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 353/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης.
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ.  354/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Συμεωνίδης, Α. Βεσυρόπουλος.
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 355/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Τσιούντας.
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 368/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 371/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Ν. Τσιαμήτρος, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 380/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και αποχώρησε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης.
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 382/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Μωυσιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος.
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 384/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Βοργιαζίδης.
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 388/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Παναγιωτίδης, Α. Παπαδόπουλος.
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Στη συνέχεια  ο πρόεδρος εισηγούμενος  το 29° θέμα της ημερήσιας  διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-6-2011 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου 
οικονομικών Ελισάβετ Αρχοντάκη, που έχει ως εξής:

Σας  γνωρίζουμε  ότι  με  την  αριθ.  499/2007  απόφαση  του  το  Δημοτικό 
Συμβούλιο Βέροιας ενέκρινε την παραχώρηση της χρήσης του Αθλητικού Κέντρου 
Ράχης στην Αθλητική Ένωση Ποντίων Βέροιας.
  Με την από 21-03-2011 αίτησή της , η Αθλητική Ένωση Ποντίων Βεροίας ζητά 
την παραχώρηση της χρήσης του Αθλητικού Κέντρου Ράχης για την ομάδα της και 
την ποδοσφαιρική της Σχολή.
  Με  την  αριθ.  6/2011  απόφαση  του  το  Τοπικό  Συμβούλιο  της  Τοπικής 
Κοινότητας Ράχης Δήμου Βεροίας γνωμοδοτεί θετικά όμως με τους εξής όρους: 

1)Το  βόρειο  γήπεδο  ποδοσφαίρου  να  παραμένει  ελεύθερο  για  χρήση  από 
οποιονδήποτε  πολίτη  επιθυμεί  να  αθληθεί.  Για  το  σκοπό  αυτό  η  Α.Ε.Π. 
Βέροιας  υποχρεούται  να  αναρτήσει  ωρολόγιο  πρόγραμμα  λειτουργίας  των 
γηπέδων. Σε περίπτωση που διαπιστωθεί παρακώλυση του δικαιώματος των 
πολιτών για ελεύθερη χρήση του παραπάνω γηπέδου από την Α.Ε.Π. Βέροιας, 
η παρούσα απόφαση ανακαλείται.

2)Τα  παιδιά  των  κατοίκων  και  δημοτών  της  Τοπικής  Κοινότητας  Ράχης,  που 
επιθυμούν να εγγραφούν στις ομάδες της Α.Ε.Π. Βέροιας, να απαλλάσσονται 
από την υποχρέωση καταβολής σχετικής συνδρομής.

3)Να απαγορευτεί η χρήση του πόσιμου νερού για την άρδευση των γηπέδων.
4)Η  Α.Ε.Π. Βέροιας να αναλάβει υπεύθυνα και με δικά της έξοδα τις εργασίες 

συντήρησης ( κούρεμα γηπέδων, λογαριασμούς Τ.0.Ε.Β., Δ.Ε.Υ.Α.Β. κ.λ.π.) 
και καθαριότητας όλου του Αθλητικού χώρου (γήπεδα ποδοσφαίρου, τένις, 
μπάσκετ, βόλεϊ, κ.λ.π.) της Τοπικής Κοινότητας Ράχης.

5)Η  Α.Ε.Π. Βέροιας να αναλάβει τη δαπάνη της ΔΕΗ, για τον ηλεκτροφωτισμό 
των γηπέδων ποδοσφαίρου.

6)Ο  Δήμος  μπορεί  να  ζητήσει  ανάκληση  της  παραπάνω  παραχώρησης  όποτε 
αυτός το κρίνει.

7)Στο συμφωνητικό μίσθωσης που θα υπογραφεί από τη Δήμαρχο Βέροιας, να 
περιλαμβάνονται οι παραπάνω όροι.

Σύμφωνα  με  το  άρθρο  185  του  Π.Δ.  3463/2006  (ΦΕΚ114)  ΔΚ  η  δωρεάν 
παραχώρηση της χρήσης δημοτικών και κοινοτικών ακινήτων επιτρέπεται :
    1)  Με την απόφαση του Δημοτικού ή Κοινοτικού συμβουλίου επιτρέπεται  να 
παραχωρείται  δωρεάν η χρήση δημοτικών  ή κοινοτικών  ακινήτων στο δημόσιο  ή 
νομικά πρόσωπα δημοσίου δικαίου, για την αντιμετώπιση έκτακτης και επείγουσας 
ανάγκης. Η παραχώρηση ανακαλείται με όμοια απόφαση, εφόσον οι λόγοι που την 
είχαν εκλείψει.
    2) Επίσης με την ίδια διαδικασία επιτρέπεται να παραχωρείται δωρεάν η χρήση 
ακινήτων  σε  άλλα  νομικά  πρόσωπα,  που  ασκούν  αποκλειστικά  και  μόνον 
δραστηριότητες που είναι κοινωφελής η προάγει τα τοπικά συμφέροντα.

Σύμφωνα με το άρθρο 65 του Ν.3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης, ΦΕΚ 
Α’87/7-6-2010) το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για όλα τα θέματα που αφορούν 
τον  Δήμο,  εκτός  από  εκείνα  που  ανήκουν  εκ  του  νόμου  στην  αρμοδιότητα  του 
Δημάρχου ή άλλου οργάνου του Δήμου ή το ίδιο το Δημοτικό Συμβούλιο μεταβίβασε 
σε επιτροπή του.

 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται  το  Δημοτικό Συμβούλιο  για την 
παραχώρηση  της  χρήσης  δωρεάν  ή  μη    του  Γηπέδου  Ράχης  στην  παραπάνω 
Αθλητική Ένωση.

Και κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά.
Απόστολος  Εμμανουηλίδης(εκπρόσωπος  Α.Ε.Ποντίων  Βέροιας):  Το 

εισηγητικό  σημείωμα  της  κας  αντιδημάρχου  το  μόνο  που  δε  μας  λέει  είναι  να 
ταΐζουμε και τα σκυλιά της Ραχιάς εκεί. Ή όποιος άλλος χώρος υπάρχει εκεί να τον 
καθαρίζουμε.  Ίσως  επειδή  δε  γνωρίζουν  πολλοί  δημοτικοί  σύμβουλοι  εδώ,  γιατί 
έρχονται κι από άλλες περιφέρειες και θα χρειαστεί να ψηφίσουν. Εκείνο που θέλω 
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να αναφέρω ότι το 1987 το κοινοτικό συμβούλιο τότε της Ράχης παραχώρησε ένα 
βοσκότοπο εκεί, ένα τσαΐρι στην αθλητική ένωση Ποντίων Βέροιας για να φτιάξει τις 
δικές  του εγκαταστάσεις,  και  όχι  μόνο τις  έφτιαξε,  τις  καλλώπισε και  ακόμη και 
σήμερα  το  στολίδι  της  Ράχης  είναι  το  αθλητικό  κέντρο  που  εσείς  το  δημοτικό 
συμβούλιο το 1998 όταν εντάχθηκε η Ράχη στον «Καποδίστρια» στο μπαμπά του 
«Καλλικράτη» σας, το ονόμασε δημοτικό αθλητικό κέντρο Α.Ε. Ποντίων Βέροιας. 
Εκεί έχουν δαπανηθεί εκατομμύρια σε δραχμές αλλά και χιλιάδες σε ευρώ μέχρι και 
σήμερα  για  να  γίνει  εκείνο  το  αθλητικό  κέντρο.  Με  εγκαταστάσεις,  κτηριακές 
εγκαταστάσεις,  περιφράξεις,  εγκαταστάσεις  υπόγειου  ποτίσματος  κι  όχι  μόνο  στο 
γήπεδο που έφτιαξε η αθλητική ομοσπονδία Βέροιας αλλά και το γήπεδο το βόρειο, 
όπως το αποκαλείτε, της Ράχης που προϋπήρχε. Σε κανένα πολίτη δεν εμπόδισε, όπως 
κάποιοι θέλουν να λένε, να περπατά εκεί άλλος για να χάνει τα κιλά του κι άλλος για 
α κάνει by-pass. Πράγματι, πριν δυο χρόνια, κι ίσως από εκεί να δημιουργήθηκε και η 
παρεξήγηση, όταν σπείραμε εκ νέου το γήπεδο με τη βοήθεια τότε του αντιδημάρχου 
κ. Μιχαηλίδη και της δημάρχου, πράγματι είχαμε κλείσει τις πόρτες του δικού μας 
γηπέδου γιατί είχαμε μια σπορά και δε θέλαμε να περπατά ο κόσμος γύρω-γύρω. 
Εκεί, σε εκείνο το γήπεδο χύθηκε ιδρώτας, εκατομμύρια κι ό,τι βλέπετε εκεί και τα 
φλαμούρια που μοσχοβολάνε σήμερα είναι  φυτεμένα με τα χεράκια μας χωρίς τη 
βοήθεια κανενός. Για ποια παραχώρηση μιλάτε; Να μας παραχωρήσετε δωρεάν το 
γήπεδο  που  εμείς  φτιάξαμε;  Για  ένα  χρόνο  όπως  μου  είπε  κάποια  στιγμή  η 
αντιδήμαρχος  και  γι’  αυτό  έμεινα  ως  εδώ.  Ο  Εμμανουηλίδης  δεν  είναι  σήμερα 
πρόεδρος,  αύριο  θα  είναι  κάποιος  άλλος,  η  αθλητική  ένωση  Ποντίων  Βέροιας 
αγαπητοί κύριοι, έγραψε ιστορία στο ελληνικό ποδόσφαιρο, είναι η μοναδική ομάδα 
στην  Ελλάδα  που  είχε  το  πρότυπο  αθλητικό  κέντρο  στην  Ελλάδα,  πολλά  παιδιά 
ταλαντούχα ακόμη και σήμερα κοσμούν την Εθνική Ελλάδος, έχουν βγει προπονητές, 
έχουν  φάει  ψωμί  αρκετοί  άνθρωποι  και  μάλιστα  μέχρι  πέρυσι,  είχε  και  μόνιμο 
υπάλληλο που τον πληρώναμε από την τσέπη μας, παρά τις οχλήσεις κατά καιρούς 
και στον προηγούμενο αντιδήμαρχο αλλά και στη δήμαρχο μήπως βρούμε έναν τρόπο 
να έχουμε έναν υπάλληλο εκεί να μας βοηθά να συντηρούμε τα γήπεδα, δεν ήταν 
εφικτό,  να  τον  πληρώνουμε  από  την  τσέπη  μας,  έμμισθο  υπάλληλο,  24  ώρες  το 
24ωρο.  Δημιουργήθηκε  μια  παρεξήγηση,  και  δε  σας  το  κρύβω,  με  ένα  ή  δυο 
ανθρώπους γιατί σώνει και καλά θέλουν να σπάσουν τις κλειδαριές να μπουν μέσα 
για να περπατάνε οι περίοικοι. Κανένας από εμάς δεν απαγόρευσε να πηγαίνουν στο 
βόρειο  γήπεδο  να  προπονούνται  και  να  γυμνάζονται.  Κανένας  μα  κανένας.  Και 
σήμερα αγαπητοί κύριοι δημοτικοί σύμβουλοι υπάρχει και μια άλλη ομάδα που έχει 
ιδρύσει  η  Ράχη.  Με  όλα  αυτά  που  γράφει  το  εισηγητικό.  Αντί  να  σας  το 
παραχωρήσουμε εμείς να το κάνουμε δωρεά στο δήμο θα ζητάμε συνέχεια από την 
κοινότητα  να  μας   παραχωρεί;  Και  να  σας  πω και  κάτι  για  να  το  ξέρετε  κύριοι 
δημοτικοί  σύμβουλοι.  Κα Αρχοντάκη,  ας  ψάξει  η  καινούργια  πρόεδρος,  ή  όποιος 
είναι εκεί στη Ράχη, ότι μέχρι το 1987 πληρώναμε και μίσθωμα στην κοινότητα της 
Ράχης  σαν  χωράφι.  500.000  δρχ  το  χρόνο,  και  1.500,00  €  όταν  έγινε  το  ευρώ. 
Πληρώναμε  μίσθωμα  στην  κοινότητα  της  Ράχης  πριν  ενταχθούν  στον 
«Kαποδιστριακό»  δήμο.  Δε  θέλω  να  πω  τίποτε  περισσότερο.  Ο  Εμμανουηλίδης 
μπορεί  να  μην  είναι  αύριο  πρόεδρος,  αλλά  οι  προηγούμενοι  πρόεδροι  και  τα 
προηγούμενα  διοικητικά  συμβούλια  έχουν  δαπανήσει  από  την  τσέπη  τους  πολλά 
χρήματα και κάποιοι ακόμη τα χρωστάμε. Να σας πω μόνο ότι το επάνω γήπεδο πριν 
πέντε  χρόνια  για  να  κατασκευαστεί  χρειάστηκαν,  με  όλες  τις  εγκαταστάσεις,  τις 
υπόγειες αρδεύσεις κ.λ.π., 350.000,00 ευρώ. Αυτό το γνωρίζετε κάποιοι από εδώ που 
διατελέσατε  και  παράγοντες  και  κάποιοι  ήσασταν  και  ταμίες  και  από  τη 
συμπολίτευση και από την αντιπολίτευση, αλλά και πολλοί άλλοι έχετε επισκεφθεί 
επάνω το αθλητικό κέντρο. 

Αρχοντάκη: Εισηγούμαστε με τους ίδιους όρους να δοθεί παράταση μέχρι τις 
30/05/2012  και  είπαμε  να  προσθέσουμε  και  κάποιους  καινούργιους  όρους  στα 
ανοιχτά στάδια κα δήμαρχε, δεν ήσασταν εχθές, με τον κ. Παυλίδη, αν πρέπει να τα 
διαχειριστεί το νομικό πρόσωπο ή όχι. Κι εκεί θα μπουν καινούργιοι όροι. Ένα χρόνο 
ακόμα.
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Εμμανουηλίδης: Είπε ο πρόεδρος να έρθει μια άλλη διοίκηση και να θέλει να 
επενδύσει.  Εκεί  επάνω  έχουμε  δημιουργήσει  και  μια  σχολή  ποδοσφαίρου  που 
αθλούνται δεκάδες παιδάκια σε καθημερινή βάση. Ανεβήκατε κανένας ποτέ από εσάς 
να τα δείτε; Προσφέρουμε ένα κοινωνικό έργο. Εγώ δεν προτίθεμαι να βάλω χρήματα 
πια ούτε για να συντηρήσω το γήπεδο γιατί θα μου το δώσετε εσείς το δικό μας 
γήπεδο της Α.Ε. Ποντίων, όχι το δικό μου.

Τσαβδαρίδης: Για να καταστεί σαφές λοιπόν, δεν ισχύει αυτό το εισηγητικό 
που έχουμε μπροστά μας και θα ισχύσει όπως είναι η παραχώρηση μέχρι 30/05/2012 
και μετά έχει ο Θεός;

Χατζηαθανασίου:  1)  Συγνώμη,  φίλε  Αποστόλη,  το  γήπεδο είναι  δικό  σας; 
Κάνω την ερώτηση γιατί  μου δημιουργήθηκε  εντύπωση ότι  είναι  ιδιοκτησία  σας. 
Θέλω απάντηση. 2) Σήμερα συντηρείτε εσείς το γήπεδο, το κουρεύετε, το ποτίζετε 
κ.λ.π.;

Καγκελίδης: Ποιες περιπτώσεις ομάδων ήρθαν για παραχώρηση και μάλιστα 
για δεκαετίες, δεκαπενταετίες; Και μάλιστα αυτοί οι άνθρωποι τόσο καιρό φάνηκε ότι 
εισπράττουν λεφτά από τους πατεράδες για να γυμνάζουν κάποιοι γυμναστές. Πόσες 
φορές ήρθε το θέμα και δώσαμε για πάνω από δεκαετίες παραχώρηση γηπέδων και 
μάλιστα χωρίς να πληρώσουν και τίποτα;

Κορωνάς:  1)Κε  πρόεδρε,  εξ’  όσων  γνωρίζω,  δεν  αναφέρθηκε  ο  κ. 
Εμμανουηλίδης,  υπάρχει  και  μια  άλλη ομάδα στη Ραχιά,  Εθνικός  Ράχης.  Με την 
παραχώρηση  αυτή  που  τυχόν  αποφασίσουμε  εμείς  μετέπειτα,  θα  μπορεί  η  άλλη 
ομάδα να χρησιμοποιεί το συγκεκριμένο γήπεδο που έχει ως έδρα και προπονείται; 
2)Ποια είναι η θέση των Ποντίων για τη συγκεκριμένη ομάδα και την παραχώρηση 
του γηπέδου σ’ αυτή την ομάδα του  Εθνικού Ράχης;

Νεστορόπουλος: Η άρδευση των γηπέδων γίνεται από νερό της ύδρευσης; 2) 
σε  ό,τι  αφορά  τους  λογαριασμούς  ΤΟΕΒ  και  ΔΕΥΑΒ,  να  μου  πείτε  αν  τα 
ποδοσφαιρικά γήπεδα ηλεκτροφωτίζονται  με  προβολείς.  Τα ποδοσφαιρικά γήπεδα 
και όχι τα άλλα γήπεδα.

Βοργιαζίδης: Ποια από τα έξοδα αναλαμβάνει η Α.Ε. Ποντίων μέχρι τώρα;
Γαϊτάνου: Σε ποιον ανήκουν τα γήπεδα;
Εμμανουηλίδης: Από την πρώτη στιγμή σας είπα ότι το 1987 έψαχναν έδρα οι 

πόντιοι  γιατί  οι  δύο  πρώτες  χρονιές  αγωνιζόντουσαν  στην  Ν.  Νικομήδεια.  Η 
κοινότητα Ράχης παρακάλεσε τους Πόντιους κι έκαναν εκείνες τις εγκαταστάσεις και 
μάλιστα τα δυο πρώτα χρόνια χωρίς να έχουν καμιά απαίτηση. Όταν ολοκληρώθηκε 
το  γήπεδο κι  έγινε  εκείνη  η ομορφιά  εκεί  επάνω,  τώρα δεν είναι  στην καλή του 
κατάσταση, τότε όμως κάποιοι  είπαν και τώρα «τεμάν τα παιδία που θα παίζνε;» 
μέχρι  εκείνη  τη  στιγμή έβοσκαν  γαϊδουράκια  και  αγελαδίτσες.  Κάποιοι  από εσάς 
πιστεύω  ότι  το  ξέρετε  από  πρώτο  χέρι  το  θέμα  γιατί  κάποιοι  ήσασταν  και 
ποδοσφαιριστές, σήμερα μπορεί να είστε δημοτικοί σύμβουλοι αλλά τότε  ήσασταν 
και  ποδοσφαιριστές  και  κάποιοι  μάλιστα  και  παράγοντες  αυτής  της  ομάδας  και 
βάλατε  και  χρήματα  οι  ίδιοι,  μας  τα  παραχώρησε  και  μάλιστα  όταν  η  ομάδα το 
1990,1991 αναδείχθηκε πρωταθλήτρια και βγήκε στην επαγγελματική κατηγορία στη 
Γ΄ Εθνική άρχισαν να μας ζητούν, σου λέει εδώ έχει πολλές επιχορηγήσεις από το 
κράτος, κάτσε να του ζητήσουμε και ενοίκιο κι άρχισαν να μας ζητούν και ενοίκιο  
πεντακόσιες χιλιάδες δραχμές, έως γίνει «Kαποδιστριακός» δήμος και η Ράχη έρθει 
στο δήμο της Βέροιας. Δεν είπε κανείς ότι είναι ιδιοκτησία της αθλητικής ένωσης 
Ποντίων.  Είναι  του  δήμου  της  Βέροιας  αλλά  και  ο  δήμος  τότε  το  χαρακτήρισε 
Δημοτικό Αθλητικό Κέντρο Ράχης Α.Ε. Ποντίων Βέροιας. Ψάξτε τα χαρτιά, ψάξτε τα 
πρακτικά  σας  να  το  δείτε  μόνοι  σας.  Εγώ  πρώτη  φορά  έρχομαι  σε  δημοτικό 
συμβούλιο.

Εμμανουηλίδης: Πράγματι  η Ραχιά έχει  κάνει  μια ομάδα, κανένας  δεν την 
εμπόδισε να αγωνίζεται στο δικό μας το γήπεδο πέρυσι στης Α.Ε.Ποντίων, αλλά το 
θέμα είναι το εξής και μάλιστα είναι οι άνθρωποι που τώρα αυτή τη στιγμή, γιατί από 
τις 21 Μαρτίου που κάναμε την αίτηση γιατί μας υποχρέωση η κοινότητα να κάνουμε 
διότι έληξε το παραχωρητήριο, κι αναγκαστήκαμε να κάνουμε αίτηση, τη συζητάτε 
σήμερα  στη  σημερινή  συνεδρίαση.  Εγώ πράγματι  από το  Μάρτιο  ως  κι  εδώ δεν 
ασχολούμαι.  Περνάω να δω μόνο τι  γίνεται.  Και  βλέπω μόνο τους  Αλβανούς  να 
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κατεβάζουν τα φλαμούρια και να μαζεύουν το φλαμούρι που κανένας από το χωριό 
δε συγκινείται να τα μαζέψει. Κε Κορωνά, κανένας δεν εμπόδισε, που μπορούσα να 
το  εμποδίσω,  κανέναν.  Αγωνιζόταν  και  ο  Εθνικός  Ράχης  στο  γήπεδο  της  Α.Ε. 
Ποντίων, δεν τους εμπόδισε, κι όχι μόνο αγωνιζόταν και προπονήσεις. Για το μέλλον,  
το χωριό έχει το δικό του γήπεδο, το βόριο γήπεδο, γιατί πρέπει να παίξει και σε αυτό 
το γήπεδο; Έχει δυο γήπεδα. Το ένα είναι του χωριού, της κοινότητας. Υπάρχει καλό 
και κακό; Υπάρχουν προβολείς που έγιναν δωρεά πάλι με ενέργεια της αθλητικής 
ένωσης Ποντίων Βεροίας και εγκαινιάστηκαν εκείνα τα γήπεδα, δυο φορές κύριε αν 
θέλετε κι αυτό είναι τιμή σας αφού καταφέραμε να τα εγκαινιάσουμε δυο φορές, γιατί 
εκείνα δεν μπορούσαν να γίνουν γιατί οι προβολείς στοιχίζουν λεφτά, η Βέροια έκανε 
το γήπεδο της Βέροιας χρόνια να το βάλετε προβολείς.Αρδεύεται κανονικά από νερό 
που ποτίζονται τα χωράφια, έχουμε δημιουργήσει μια υπόγεια δεξαμενή που στοίχισε 
35.000,00 ευρώ τότε και υπάρχει και υπόγειο δίκτυο όπως σας είπα που ποτίζεται 
κανονικά. Και τα δύο, εμείς συντηρούμε και το δυο γήπεδα και της κοινότητας.

Βοργιαζίδης: Εγώ  έκανα  μια  ερώτηση  και  δεν  έλαβα  απάντηση.  Η  κα 
Αρχοντάκη λέει να γίνει η παραχώρηση με τα ίδια ισχύοντα με πέρυσι. Ποια είναι 
αυτά τα ισχύοντα; Δεν τα ξέρουμε. Τι θα ψηφίσουμε;

Εμμανουηλίδης: Τα ισχύοντα ήταν να συντηρούμε και τα δυο γήπεδα. Τίποτε 
άλλο. Να συντηρούμε και τα δυο γήπεδα.

Μιχαηλίδης:  Η  παραχώρηση  έγινε  στην  Α.Ε.  Ποντίων  με  τους  εξής 
δεσμευτικούς  όρους,  κι  αυτό  ίσχυε  για  κάθε  γήπεδο  που  παραχωρούσαμε  σε 
σωματείο, ότι το σωματείο αναλαμβάνει τα έξοδα συντήρησης του γηπέδου, πότισμα, 
κούρεμα, αυτά λοιπόν κι επίσης το σωματείο στη συγκεκριμένη περίπτωση για τη 
Ραχιά ήταν όταν ακόμη δεν είχε επανιδρυθεί ο Εθνικός Ράχης, ήταν υποχρεωμένο 
τρόπο τινά να επιτρέπει τα παιδιά της Ράχης, Αποστόλη αν κάνω λάθος διόρθωσέ με, 
να αθλούνται εκεί πέρα, δεν υπήρχε χρηματικό ποσό ή συνδρομή και επίσης όταν 
θελήσει το γήπεδο ο δήμος της Βέροιας να κάνει κάποια δραστηριότητα, τότε δε θα 
υπάρχει εμπόδιο από την Α.Ε. Ποντίων. Αυτές ήταν οι απλές δεσμεύσεις που ίσχυαν 
για όλα τα σωματεία που παραχωρούσαμε το γήπεδο. Και όταν υπήρχε ακόμα ένα 
σωματείο  σε  γήπεδο,  στη  Ραχιά  δεν  υπήρχε,  τότε  ήταν  με  ευθύνη  της  επιτροπής 
αθλητισμού και νεολαίας έβγαινε ένα πρόγραμμα το οποίο το τηρούσαν πιστά οι δύο 
ομάδες μετά από διαβούλευση, εκεί όμως δεν υπήρχε τέτοιο πρόβλημα, αυτοί ήταν οι 
όροι που έβαζε το δημοτικό συμβούλιο πάντοτε.

Τσαβδαρίδης: Εγώ θεωρώ ότι είναι μονόδρομος το δημοτικό συμβούλιο της 
Βεροίας  να ψηφίσει  την  παραχώρηση του γηπέδου σε μια  ιστορική  ομάδα,  όπως 
αναφέρθηκε από αυτή τη μεγάλη φυσιογνωμία του αθλητικού και όχι μόνο κόσμου 
και του τουριστικού κόσμου τον Αποστόλη Εμμανουηλίδη. Νομίζω είναι μονόδρομος 
να αποφασίσουμε την παραχώρηση του γηπέδου, όπως το είχαμε παραχωρήσει και 
πέρυσι,  γιατί  δεν  υπάρχει  καμιά  χρησικτησία  όταν  υπάρχει  συμφωνητικό 
παραχώρησης  δεν  υπάρχει  κανένα  πρόβλημα  αλλά  νομίζω  ότι  προήγαγε  τον 
αθλητισμό  της  πόλης της  Βέροιας  για  πολλά χρόνια  η  αθλητική  ένωση Ποντίων. 
Αυτό που είπε, ότι αυτά τα γήπεδα δημιουργήθηκαν και διαμορφώθηκαν με δαπάνες 
των  ανθρώπων  της  Α.Ε.  Ποντίων  Βέροιας,  είναι  αλήθεια.  Αν  η  Βέροια  σήμερα 
διαθέτει  εγκαταστάσεις  κόσμημα  που  θα  μπορούσαν  να  είναι  και  σε  καλύτερη 
κατάσταση, σ’ αυτό ευθύνη έχει και η Α.Ε. Ποντίων με τα χρήματα των ανθρώπων, 
της οποίας ο δήμος Βέροιας περηφανεύεται ότι έχει ένα τέτοιο κέντρο και νομίζω ότι 
όπως κάναμε και στις άλλες αντίστοιχες αιτήσεις που παραχωρήσαμε με τους ίδιους 
ακριβώς όρους, νομίζω ότι  δε μπορούμε να κάνουμε κάτι διαφορετικό, δεν μπορούμε 
ξαφνικά να ζητάμε πράγματα που δε ζητήσαμε από άλλες ομάδες να τα κάνουμε, και 
συνεπώς  αν  υπάρξει  κα  Αρχοντάκη  από  τον  επόμενο  χρόνο  μια  συνολική  άλλη 
ρύθμιση, εντάξει αυτό να το δούμε αλλά θα ήταν τουλάχιστον άδικο γι’ αυτή την 
ομάδα, για τον κ. Εμμανουηλίδη να μην παραχωρήσουμε τα γήπεδα της Ραχιάς.

Β.  Παπαδόπουλος:  Θα  πρέπει  να  ψηφίσουμε  τα  της  εισήγησης  με  τη 
δέσμευση ότι κάπου πρέπει, κάποιος πρέπει, θα είναι ο κ. Παυλίδης, δεν ξέρω, αλλά 
κάποιος πρέπει να χρεωθεί αυτά τα γήπεδα για να μπορέσουν να επιβιώσουν γιατί θα 
έχουν σοβαρό πρόβλημα.
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Κορωνάς: Εγώ καταρχάς συμφωνώ με την εισήγηση της κας Αρχοντάκη να 
παραχωρηθεί το γήπεδο με τους προηγούμενους όρους έως ότου αναλάβει το νομικό 
πρόσωπο. Επειδή είναι προσωπική μου εμπειρία, προσωπικό μου βίωμα, επειδή σε 
εκείνο  το  γήπεδο  κάνει  προπόνηση  και  η  ομάδα  των  δικηγόρων  του  συλλόγου 
Βέροιας, εγώ έχω δει και από τη μεριά των Ποντίων να προσέχουν το γήπεδο, να το 
κουρεύουν,  να  το  ποτίζουν  αλλά  και  από  την  πλευρά  του  Εθνικού  Ράχης  πολλά 
παιδιά. Θέλω να πω ότι να παραχωρηθεί βεβαίως το γήπεδο στο ιστορικό σωματείο 
των Α.Ε. Ποντίων αλλά να μην περιοριστούμε, αν το ζητήσει και ο Εθνικός Ράχης ας 
το πάρει κι αυτός, ομάδα της Ραχιάς είναι, αν κάνει την ανάλογη αίτηση. Γιατί κι 
αυτοί φροντίζουν για το γήπεδο.

Νεστορόπουλος: Είναι γνωστή η πορεία της Α.Ε. Ποντίων, η οποία δόξασε το 
νομό Ημαθίας με πολλούς παίκτες κι ήμασταν περήφανοι που η μισή Εθνική Ελλάδος 
ήταν προερχόμενη σχεδόν από την Α.Ε.  Ποντίων.  Εδώ στους όρους που θέτει  το 
τοπικό συμβούλιο σύμφωνα με το εισηγητικό, στους δύο πρώτους όρους συμφωνώ. 
Εκεί  που  λέει  να  απαγορευτεί  η  χρήση  πόσιμου  νερού,  αφού  δεν  υπάρχει  θέμα 
πόσιμου νερού είναι δυνατό να μη χρησιμοποιήσουν πόσιμο νερό για να πιούνε οι 
άνθρωποι; Θα χρησιμοποιήσουν. Στη συνέχεια στην παράγραφο 4, λέει, η ΑΕΠ να 
αναλάβει  υπεύθυνα  και  με  δικά  της  έξοδα,  τις  εργασίες  συντήρησης,  κούρεμα 
γηπέδων, το κούρεμα πιστεύω ότι το έχει αναλάβει. Για τους λογαριασμούς ΤΟΕΒ 
και ΔΕΥΑΒ που λέτε να τους πληρώνει η  Α.Ε. Ποντίων, τους λογαριασμούς ΤΟΕΒ 
και ΔΕΥΑΒ τους πληρώνει μήπως κάποιος άλλος σύλλογος; Κανένας. Εφόσον θα 
δοθεί με τους όρους που δώσαμε και σε άλλους συλλόγους, συμφωνώ.

Καγκελίδης: Κε πρόεδρε, για δύο πράγματα είμαι περήφανος στη ζωή μου. 
Ένα είναι ότι ήμουν στην  Α.Ε. Ποντίων όταν ανέβαινε στα σκαλιά της δόξας και ο κ. 
Μιχαηλίδης ήταν πιτσιρικάς, κουβαλούσε τις φανέλες τότε, δεν έπαιζε ακόμα. Αυτή η 
ομάδα η οποία δόξασε όχι τη Ραχιά την οποία ίσως να την ξέρανε κάποιοι βλέποντας 
μια ταμπέλα περνώντας για την Καστανιά γιατί την επισκεφθήκαν υπουργοί, ήρθαν 
πολλοί άνθρωποι κι έφτασε αυτή η ομάδα για να βγάλει αυτούς τους αθλητές στην 
εθνική  Ελλάδος  που  ολόκληρη  η  Βέροια  είχε  βγάλει  έναν  Παπαϊωάννου  κι  ένα 
Τσαλουχίδη.  Αυτή η ομάδα ήταν το  καμάρι  του νομού η οποία  κυνηγήθηκε  από 
ορισμένους για ρατσιστικούς λόγους γιατί λεγόταν Α.Ε. Ποντίων, ακόμα και σήμερα 
θα ήταν στην Α΄ Εθνική. Βρισκόμουν στο σωματείο αυτό στη διοίκηση μέχρι που 
έφτασε στη Β΄ Εθνική. Σήμερα για να καθόμαστε να λέμε ότι έχουμε ένα ρόλο σε μια 
εποχή η  οποία είναι  πολύ δύσκολη για  τη  νεολαία  μας,  βλέπουμε  τα ναρκωτικά, 
βλέπουμε τα πάντα κυκλοφορούν γύρω μας,  βλέπουμε τους  νέους  μια αδιαφορία, 
είπα και το λέω πάντα, πρέπει να επενδύσουμε στον αθλητισμό και στον πολιτισμό, 
σ’  αυτά  τα  δύο  πράγματα κι  εδώ να  μη φανούμε  σφιχτοί  οικονομικά,  πρέπει  να 
βοηθήσουμε τα σωματεία όλα για να ανταπεξέλθουν. Ακούω εγώ τώρα να κόβεται το 
χόρτο  πχ,  μπήκαμε  στο  κούρεμα,  γιατί  τα  γήπεδα  του  Αποστόλου  Παύλου  το 
κουρεύει η ομάδα; Εδώ υπάρχει ο ρατσισμός σε μια ομάδα που λέγεται ΑΕ Ποντίων 
κι  έριξε  πολλά  λεφτά  και  έτρεξαν,  δηλαδή  το  κούρεμα  έφτασα  να  ακούω  από 
συναδέλφους  θα  αναλάβει  η  ομάδα  το  κούρεμα,  γιατί  του  Αγίου  Γεωργίου  το 
κούρεμα το κάνει η ομάδα; Της Πατρίδας το κάνει η ομάδα; του Αποστόλου Παύλου 
το κάνει η ομάδα; Το κάνει ο δήμος κι εδώ πάμε να βάλουμε όρους λες και είναι μια 
επιχείρηση που τόσες επιχειρήσεις δώσαμε γήπεδα εδώ στο δήμο Δοβρά, τα οποία 
αυτοί οικονομάνε, παίρνουν για τον εαυτό τους γιατί είναι γυμναστές και καθόμαστε 
να συζητάμε να βάλουμε και όρους. Όχι, εγώ θα προτείνω να δοθεί για τουλάχιστον 
δέκα χρόνια από εμάς και όχι από το νομικό πρόσωπο, εμείς δηλαδή τι είμαστε; Έτσι 
όπως δώσαμε σε άλλα να τα δώσουμε σήμερα αποφασίζουμε κι ό,τι πρέπει να κάνουν 
αυτοί να συντηρήσουν, τα συντηρούν και ξέρουν πολύ καλά αυτοί που ασχολούνται 
με την ΑΕ Ποντίων, ασχολούνταν και ασχολούνται και θα ασχοληθούν, ότι ξέρανε 
πως βάζουν το χέρι στην τσέπη και ξέρουν να αναδεικνύουν και τη νεολαία εδώ του 
τόπου. Η πρότασή μου είναι και να τεθεί στην ψηφοφορία, για δέκα χρόνια.

Πρόεδρος: Πρόταση: Για δέκα χρόνια. Πρέπει να τεθεί σε ψηφοφορία. 
Χατζηαθανασίου: Θα ήθελα κι εγώ να είμαι γαλαντόμος και χουβαρντάς σε 

μια εποχή όπου η οικονομική δυσπραγία σ’ αυτή τη χώρα έχει φτάσει, κοντεύει και 
δεν έχει πιάσει ακόμη πάτο, είναι πάρα πολύ ευχάριστο να λες δώστε τα όλα τζάμπα. 
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Μπορούμε; Για γυρίστε πίσω να δείτε τα οικονομικά του δήμου που είναι. Μπορούμε 
να πληρώνουμε ρεύμα και να κάνουμε διάφορες παροχές προς όλους τους αθλητικούς 
συλλόγους;  Δεν  αναιρείται  όλη  η  δόξα  των  Ποντίων  για  το  ποδοσφαιρικό  τους 
κατόρθωμα. Δεν αναιρείται καθόλου. Αλλά ακόμα φίλε Απόστολε, εκείνα τα παιδιά 
λένε  το  κούρεμα  θα  το  κάνουν  αυτά,  τα  παιδιά  της  Ραχιάς,  δεν  το  κάνει  η  ΑΕ 
Ποντίων και το πόσιμο νερό Αποστόλη χρησιμοποιείται για πότισμα, λένε τα παιδιά, 
ποιος λέει αλήθεια δεν ξέρω, τα παιδιά λένε αυτό το πράγμα. Αν είναι αλήθεια λοιπόν 
και επιβεβαιωθεί αυτό το πράγμα, τι θα πούμε εμείς φίλε Αποστόλη; …………..

Εμμανουηλίδης: Αν δεν ήταν η Α.Ε. Ποντίων δε θα έμενες στη Ραχιά, δε θα 
ανέβαινες να βρεις σπίτι στη Ραχιά.

Πρόεδρος:  Σας  παρακαλώ κε  Εμμανουηλίδη.  Να  αντέχετε  και  στην  άλλη 
άποψη.

Χατζηαθανασίου: Αυτή την τραμπούκικη συμπεριφορά να την σταματήσετε. 
Να αφήσετε να μιλάει ο άλλος. Ευγένεια είναι αυτή; 

Πρόεδρος: Το ύφος είναι χαρακτηριστικό του καθενός, του χαρακτήρα του, 
είναι στα όρια της ευπρέπειας με το παραπάνω.

Χατζηαθανασίου:  Επαναλαμβάνω  κε  πρόεδρε,  με  πολλή  μεγάλη  σαφήνεια 
διατυπώνω και το είπα και επαναλαμβάνω, τα παιδιά της Ραχιάς δηλώνουν αυτό. Δεν 
ξέρω ποια είναι η αλήθεια, πού είναι το περίεργο, μπορείτε να μου πείτε; Θεωρώ ότι 
μπορεί να έχει δίκιο ο Αποστόλης, θεωρώ ότι μπορεί να έχουν δίκιο τα παιδιά, πού 
είναι η αλήθεια; Γιατί να λέει αλήθεια ο Αποστόλης ή να λέει ψέματα και αλήθεια ή 
ψέματα τα παιδιά; Διαφορετικά ακούγονται από εκεί, διαφορετικά από εδώ, πείτε μου 
σας παρακαλώ πού είναι το βάρβαρο και πού είναι η αντιδεοντολογική έκφραση και 
συμπεριφορά.  Λοιπόν,  δηλώνουν  τα  παιδιά  ότι  και  πόσιμο  νερό  χρησιμοποιείται, 
μπορεί να λένε και ψέματα αλλά κουρεύουν και το χόρτο. Μπορεί να έχει δίκιο ο 
Αποστόλης κι όσο δε για το ιδιοκτησιακό καθεστώς μπερδεύτηκα. Αν είναι δικό τους, 
της ΑΕ Ποντίων, να το δώσουν, να το δωρίσουν να τελειώνει αυτή η ιστορία. Αν δεν 
είναι  δικό  τους,  να  ισχύουν  οι  κανόνες,  να  ισχύουν  οι  κανόνες  και  οι  όροι 
παραχώρησης για όλους, για τους πάντες και βεβαίως η πρότασή μου έχει να κάνει, 
θα αποδεχόμουν την πρόταση της εισήγησης, αλλά επειδή δεν υπάρχει μια συνολική 
πρόταση για όλες τις παραχωρήσεις και τα γήπεδα, κάνω την εξής απλή πρόταση: να 
παραταθεί η ισχύουσα σύμβαση ή μάλλον οι όροι παραχώρησης να ισχύον για τρεις 
μήνες, όχι παραπάνω, να παραταθεί και στους τρεις μήνες το νομικό πρόσωπο να 
κάνει  τους καινούργιους  όρους παραχώρησης.  Αποσύρω την πρότασή μου και θα 
συμφωνήσω με την πρόταση 30/05/2012 για να μην μπερδευτούμε.

Γουναράς: Κε Χατζηαθανασίου, ενδεχομένως δε γνωρίζετε κάποια πράγματα. 
Προσέφερα αρκετά χρόνια στην Α.Ε. Ποντίων ανιδιοτελώς βέβαια, μπορώ να σας 
διαβεβαιώσω  ότι  αυτό  το  γήπεδο  είναι  γήπεδο  και  αναπτύχθηκε  σαν  γήπεδο  με 
δαπάνες  των  ανθρώπων  της  ΑΕ Ποντίων,  εκείνη  την  εποχή  που  ήρθαν  στην  Δ΄ 
κατηγορία,  στην  Α΄  κατηγορία,  οι  άνθρωποι  της  Α.Ε.  Ποντίων  πλήρωναν  και 
συντηρούσαν το γήπεδο της Ραχιάς,  δεν υπήρχε καμιά βοήθεια από το δήμο, δεν 
μπορούμε λοιπόν να τα ξεγράψουμε όλα αυτά και τώρα που τρόπο τινά δεν έχει την 
αγωνιστική έπαρση η ΑΕ Ποντίων και ανεδείχθη ένα άλλο σωματείο να θέλουμε να 
διώξουμε την Α.Ε. Ποντίων ή να την υπαγάγουμε στο γενικό καθεστώς που ισχύει για 
όλες τις άλλες ομάδες, είναι ένα γήπεδο που το δημιούργησαν οι άνθρωποι της ΑΕ 
Ποντίων κι αν λάβουμε υπόψη και το ένδοξο παρελθόν αυτής της ομάδας που πρέπει 
να τύχει της βοήθειας του δήμου, το γήπεδο αυτό πρέπει να παραχωρηθεί κατά την 
γνώμη και το θέτω κι εγώ σε ψηφοφορία,  επ’ αόριστων στην Α.Ε. Ποντίων,  όσο 
υπάρχει Α.Ε. Ποντίων να έχει δικαίωμα να το χρησιμοποιεί και φυσικά εφόσον το 
χρησιμοποιεί να αναλάβει και τη συντήρησή του όπως άλλωστε το συντηρούσε μέχρι 
τώρα. Η πρότασή μου να τεθεί σε ψηφοφορία.

Μιχαηλίδης: Κε πρόεδρε, θεωρώ ότι το θέμα αυτό έτσι πώς τίθεται για την 
παραχώρηση ή μη του γηπέδου στην αθλητική ένωση Ποντίων, απέχει παρασάγγας 
από  άλλες  περιπτώσεις  που  είχαμε  παρόμοιες  παραχωρήσεις  σε  άλλα  αθλητικά 
σωματεία κι αυτό γιατί είμαι σε θέση να πω και να διαβεβαιώσω βέβαια κάτι που 
ξέρετε όλοι σας,  ουσιαστικά προσθέτοντας λίγα ακόμη σ’ αυτά που έχετε  πει  ότι 
θυμάμαι το 1985 η ομάδα ήταν στη Β΄ κατηγορία με προπονητή τον Παναγιώτη τον 
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Μιχαηλίδη, είχε τελειώσει ο Ανέστης ο Μαραντίδης και ήταν η πρώτη χρονιά που 
είχε πάρει το γήπεδο Αποστόλη η ομάδα, το 1985 όχι το 1987, ήταν επάνω κρανίου 
τόπος. Βέβαια έτσι τα έφερε η ζωή κι εγώ ξεκίνησα από εκεί ως ποδοσφαιριστής και 
μέχρι και τα σήμερα έχω μια εμπλοκή στην ομάδα βέβαια σήμερα ως φίλαθλος και 
έτσι ως άνθρωπος που αγαπάει αυτό το κομμάτι. Στο διάβα λοιπόν του χρόνου δεν 
υπήρχε καμία μα καμία παρέμβαση από άλλους ανθρώπους πλην από τους εκάστοτε 
διοικούντες  της  Α.Ε.  Ποντίων.  Σήμερα λοιπόν μπορούμε  να πούμε  περήφανα ότι 
υπάρχει  ένα  γήπεδο  το  οποίο  διαθέτει  χλοοτάπητα,  διαθέτει  προβολείς,  ένα 
υπερσύγχρονο γυμναστήριο το οποίο δεν το είπαν εδώ πέρα, τα κρύβουν, δεν τα λένε 
όλα της Α.Ε. Ποντίων, έχουν κάνει κι άλλα πράγματα πάνω. Υπάρχει γυμναστήριο με 
όργανα γυμναστικής το οποίο έγινε όλο με δαπάνες της ένωσης Α.Ε. Ποντίων και 
πολλά άλλα και οι χώροι οι οποίοι ήταν εγκαταλειμμένοι ας τα πουν κι αυτά, δεν τα 
λένε, είναι μετριόφρονες οι άνθρωποι. Οι χώροι που ήταν μπροστά από τα γήπεδα του 
τένις που είχαν φτάσει γαϊδουράγκαθα μέχρι το ταβάνι, έχουν γίνει βοηθητικά γήπεδα 
πάλι με δαπάνες της ΑΕ Ποντίων. Εκεί λοιπόν ο χώρος είναι πανέμορφος και είναι 
προσβάσιμος και ποτέ δεν αρνήθηκαν είτε σε άλλο σωματείο να έρθει εκεί όπως είναι 
οι  δικηγόροι,  όπως  είναι  κάποιοι  άλλοι  φορείς  όπως  λέμε  εμείς  οι  χαβαλέδες 
κ.πρόεδρε, δηλαδή μεγάλοι άνθρωποι που πάνε και παίζουν εκεί και περνάν την ώρα 
τους, και ποτέ δεν αρνήθηκαν τίποτα, ίσα-ίσα βοηθούσαν με το παραπάνω. Όποτε 
χρειάστηκε  ο  δήμος  να  κάνει  εκεί  διοργανώσεις  όταν  είχαν  τον  υπάλληλο  τον 
μπάρμπα Γιώργο, με δικά τους έξοδα πλήρωναν τον μπάρμπα Γιώργο για να μπορεί 
να συντηρεί τα γήπεδα για να κάνει ο δήμος ή οι άλλοι κάποιες δράσεις. Θα πρέπει να 
το δούμε το θέμα εντελώς διαφορετικά από άλλα σωματεία κι εγώ θα πω και κλείνω, 
με όση ευκολία παραχωρήσαμε το γήπεδο της Κουλούρας για δεκαπέντε χρόνια στον 
ΠΑΟ Κουλούρας, με όση ευκολία παραχωρήθηκε το γήπεδο του Ταγαροχωρίου στην 
ΠΑΕ Βέροιας και η ΠΑΕ Βέροιας κάνει χρήση όλων των γηπέδων του νομού και να 
δεχθώ εγώ επίσης  στην παρατήρηση που έγινε  από προλαλήσαντα συνάδελφο να 
πληρώσει η ΑΕ Ποντίων το φως, να το πληρώσει εντάξει, θα το πληρώσει αλλά όταν 
πληρώσουν και τα Ασώματα το ρεύμα για τα φώτα τα οποία δουλεύουν και δεν τα 
πληρώνει κανένας. Όταν θα πληρώσουν τα άλλα σωματεία τότε να πληρώσει και η 
Α.Ε. Ποντίων. Και επειδή μιλήσαμε για σπατάλη, εδώ μέσα κατήγγειλα άλλες φορές, 
ακόμη και τώρα και το πρωί  η ώρα έξι αν πάτε στη Βίλα Βικέλα τα φώτα ανάβουν 
και  τα πληρώνει  ο  δήμος.  Αν πάτε  στα  Εβραίικα,  τα  πληρώνει  ο  δήμος.  Εκεί  οι  
προβολείς δεν ανάβουν κάθε μέρα, ανάβουν οι προβολείς όταν πρέπει να ανάψουν, 
άρα να μη λέμε τέτοιες κουβέντες. Συμφωνώ με τον Καγκελίδη, για 10 χρόνια.

Γαϊτάνου: Εγώ μια παρατήρηση θα ήθελα να κάνω. Δεν έχω πάρα πολύ καιρό 
στα κοινά,  πραγματικά όμως μου έκανε ιδιαίτερη εντύπωση το γεγονός πήρα στα 
χέρια την εισήγηση της Τοπικής Κοινότητας,  η οποία έβαλε τέτοιους όρους, τους 
βρήκα  τελείως  εξωπραγματικούς.  Δηλαδή  τον  όρο  από  μια  ομάδα  που  της 
παραχωρούν ένα γήπεδο πρέπει να είναι υπ’ ευθύνη της η καθαριότητα σχεδόν του 
μισού  χωριού,  ο  κ.   Καγκελίδης  χρησιμοποίησε  τη  λέξη  ρατσισμό,  δε  θα  πω 
ρατσισμό, διακρίνω όμως σ’ αυτό το εισηγητικό μια εχθρότητα απέναντι σ’ αυτή την 
ομάδα.

Στέφανος  Γαϊτάνος:  Δε  θέλω  να  σας  κουράσω,  απλά  επειδή  κι  εγώ  είμαι 
χρόνια σ’ αυτή την ομάδα, φυσικά άκουσα με πολύ προσοχή και με σεβασμό όλες τις 
απόψεις, αν πω  την άποψη του γιατρού η αθλητική ένωση Ποντίων όπως και τα άλλα 
σωματεία και επαγγελματικά ακόμη, δεν μπορούν να πληρώσουν αυτή τη στιγμή το 
ρεύμα,  υπάρχει  μια  οικονομική  δυσκολία  τεράστια.  Η  αθλητική  ένωση  Ποντίων 
δυστυχώς  βρίσκεται  σε  πολύ  χαμηλή  κατηγορία  μετά  από  χρόνια  δόξης.  Είναι 
μνημείο,  οι  οικονομικές  της  δυνατότητες  όμως  αυτή  τη  στιγμή  στηρίζονται 
αποκλειστικά και μόνο στον κ. Εμμανουηλίδη. υπάρχει ένας προϋπολογισμός γύρω 
στις  πέντε  χιλιάδες  για  να  συντηρηθεί  μια  ερασιτεχνική  ομάδα είκοσι  παιδιά  της 
βασικής  ομάδας,  στολές,  μπάλες,  μετακινήσεις,  και  λίγα  όπως  λέει  ο  κ. 
Παπαδόπουλος,   εγώ λέω έξι  χιλιάδες σε μια Α2 κατηγορία,  διαιτησίες κ.λ.π.  δεν 
είναι κάτι που δυσκολεύει ιδιαίτερα γιατί όλα τα πράγματα έχουν και την άνοδο και 
την  πτώση.  Εκείνο  που δυσκολεύει  είναι  ότι  ξαφνικά  εμφανίζεται  ένα  χαρτί,  ένα 
χαρτί που δείχνει να μη γνωρίζει ότι εκεί υπήρξε μια ομάδα που και βοηθήθηκε αλλά 
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βοήθησε και το χωριό. Εκεί υπήρχαν καταστήματα κάποτε, οι Πόντιοι στη Β΄ Εθνική 
Κατηγορία έκαναν και μέχρι και φιλικούς αγώνες εκεί. Ερχόταν η Κοζάνη, η Έδεσσα, 
η Βέροια, ερχόταν έσοδα στο χωριό. Ο κ. Αλμασίδης και τα άλλα μαγαζιά ζούσαν σε 
πολύ μεγάλο  βαθμό  από όλους  τους  πόντιους  που ανέβαιναν  επάνω κι  από τους 
άλλους  ανθρώπους  που  ανέβαιναν  από  τη  Βέροια  για  να  δουν  την  ομάδα  των 
Ποντίων άρα ήταν η περίοδος της ακμής, δεν υπήρχε κανένα πρόβλημα τότε, ποτέ 
δεν ετέθη θέμα τι θα γίνει μ’ αυτό το γήπεδο, που δεν αλλοίωνε και διαφοροποιούσε 
την εικόνα με το άλλο γήπεδο της Ράχης, η Ράχη πάντα είχε γήπεδο, όπως και έχει,  
απλά πέρασαν τα χρόνια και ήρθαμε τώρα. Η Ραχιά μεγάλωσε, γεννήθηκαν με το 
καλό πολλά παιδιά επάνω και γεννήθηκε μια καινούργια ομάδα. τα παιδιά αυτά έχουν 
την αγωνία και το ερωτηματικό αν οι Πόντιοι συνεχίσουν να είναι επάνω. Μα για να 
υπάρχει μια ομάδα, αυτή η ομάδα αν δεν φροντίσει για το γήπεδο κι αν δεν φροντίσει  
για τις εγκαταστάσεις της πρώτη αυτή πρέπει να ενδιαφερθεί. Οι Πόντιοι πρέπει να 
υπάρχουν. Υπάρχουν όμως σημαντικές δυσκολίες και φυσικά πρέπει να ξεπεραστούν. 
Δηλαδή όταν γίνεται μια αναφορά στο να υπάρχει καθαριότητα του χώρου του βόλεϊ, 
του μπάσκετ, λες ότι αυτό το χαρτί αγνοεί την ιστορία. Οι Πόντιοι δεν αγνοούν την 
πραγματικότητα σήμερα,  δυσκολεύονται  και  φυσικά έχουμε  ανάγκη όπως απαντώ 
στον  κ.Κορωνά  ότι  να  παίζει  κι  η  Ράχη  σε  αυτό  το  γήπεδο  γιατί  έχει  καλό 
χλωροτάπητα, αυτό που έβαλαν οι Πόντιοι, τα παιδιά των Ποντίων χρόνια είναι σε 
αυτό το γήπεδο. Να παίζουν τα παιδιά της Ράχης σε αυτό το γήπεδο, δε φέρουμε 
εμείς  εμπόδια  στην  όλη  διαδικασία,  ούτε  εχθρευόμαστε  τη  νέα  κατάσταση  που 
δημιουργείται πάνω στη Ραχιά. Να εκτιμηθεί όμως ότι πέρα από το φωτισμό και τα 
οποιαδήποτε  έξοδα,  οι  Πόντιοι  αυτή  τη  στιγμή  με  τη  σχολή  που  έχουν,  τους 
πιτσιρικάδες,  ανεβάζουν  επάνω  γύρω  στα  60  με  70  παιδιά  και  οι  Πόντιοι 
ενδιαφέρονται γι’ αυτές τις εγκαταστάσεις στο μέτρο του δυνατού. Όχι ξαφνικά οι 
Πόντιοι  επειδή  δημιουργήθηκε  η  καινούργια  ομάδα  της  Ράχης  να  θεωρούνται  το 
πρόβλημα στη Ραχιά. Μπορούν να συνυπάρξουν και οι δύο ομάδες.

Χατζηαθανασίου: Εγώ θα συμφωνούσα απολύτως με το όλο σκεπτικό και τη 
λογική του κ. Γαϊτάνου. Η λογική και βεβαίως αυτή η διατύπωση που έκανε η κα 
Σαββαΐδου ότι υπάρχει μια εχθρότητα ενδεχομένως να συμβαίνει κι αυτό. Στόχος και 
ρόλος  δικός  μας  είναι  αυτό  που  είπε  ο  κ.  Γαϊτάνος.  Να  συνυπάρξουν  και  να 
βοηθήσουν.  Η  διατύπωση  ότι  η  Α.Ε.  Ποντίων  έχει  προβλήματα  και  χρειάζεται 
ενίσχυση και βοήθεια, είναι σωστή. Αν όντως είναι έτσι, ναι να βοηθήσουμε, αλλά το 
καπετανιλίκι  «είναι  δικό μας το γήπεδο» και αυτή η διατύπωση είναι έξω από τη 
λογική του κ. Γαϊτάνου. Διατύπωσε πάρα πολύ σωστά την άποψη ότι εκεί το γήπεδο 
πρέπει να παραχωρηθεί σε όλους όσους μπορούν να βοηθήσουν τα παιδιά μας. Αυτή 
τη λογική θα την ακολουθήσουμε και θα βοηθήσουμε. Θα πολεμήσουμε αυτή την 
εχθρότητα κα Γαϊτάνου.

Πρόεδρος: Προχωράμε σε ψηφοφορία. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του 
κ. Καγκελίδη; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 20 σύμβουλοι:
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Θ. 
Αγγελίνας,  Λ.  Πουλασουχίδης,  Χ.  Κούτρας,  Ν.  Μαυροκεφαλίδης,  Χ.  Γαϊτάνου-
Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωνάννου, Κ. Συμεωνίδης, 
Κ.  Κουτσαντάς,  Λ.  Τσαβδαρίδης,  Α.  Νεστορόπουλος,  Α.  Βεσυρόπουλος,  Β. 
Γιαννουλάκης, Ε. Γουναράς, Δ. Γκέκα.

Πρόεδρος:  Ποιοι  συμφωνούν  με  την  εισήγηση  της  αντιδημάρχου  και  του 
συμβουλίου της Τοπικής Κοινότητας;

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι:
Α.  Λαζαρίδης,  Ε.  Αρχοντάκη-Γεωργίου,  Π.  Παυλίδης,  Τ.  Χατζηαθανασίου,  Κ. 
Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Χ. Σαββαϊδου.

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 7-6-20117 εισηγητικό σημείωμα της αντιδημάρχου Ε. Αρχοντάκη.
2.- Το από 21-3-2011 αίτημα της Α.Ε.Π. Βέροιας.
3.- Την αριθ. 6/2011 απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου Ράχης.
4.- Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου Α. Καγκελίδη.
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας.
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6.- Τις διατάξεις του άρθρου 185 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.).

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία

Α) Εγκρίνει τη δωρεάν παραχώρηση της χρήσης του δημοτικού Αθλητικού 
Κέντρου  της  Τοπικής  Κοινότητας  Ράχης  Δήμου  Βέροιας  στην  Αθλητική  Ένωση 
Ποντίων Βέροιας (Α.Ε.Π. Βέροιας), για τις προπονήσεις και τους αγώνες της ομάδας 
και της ποδοσφαιρικής σχολής της,  για τα έτη 2011-2021, με τους παρακάτω όρους:

1) Το βόρειο γήπεδο θα παραμείνει ελεύθερο για χρήση από οποιονδήποτε πολίτη 
επιθυμεί να αθληθεί. Για τον σκοπό αυτό η Α.Ε.Π. Βέροιας υποχρεούται να αναρτήσει 
ωρολόγιο πρόγραμμα λειτουργίας του γηπέδου. 

Σε περίπτωση που διαπιστωθεί παρακώλυση του δικαιώματος των πολιτών για 
ελεύθερη  χρήση  του  παραπάνω  γηπέδου  από  την  Α.Ε.Π.  Βέροιας,  η  παρούσα 
απόφαση ανακαλείται.

2) Το γήπεδο θα παραχωρείται για τη διενέργεια φιλικών παιχνιδιών παικτών 
της Τοπικής Κοινότητας Ράχης.

3) Τα παιδιά των κατοίκων και δημοτών και οι νέοι του Τ.Δ. Ράχης που επιθυμούν να 
εγγραφούν στις  ομάδες της Α.Ε. Ποντίων Βέροιας,  απαλλάσσονται από την υποχρέωση 
καταβολής σχετικής συνδρομής.

4)  Η  χρήση  πόσιμου  νερού  επιτρέπεται  μόνο  για  προσωπική  χρήση  των 
αθλούμενων ενώ απαγορεύεται για την άρδευση των γηπέδων.

5)  Η Α.Ε. Ποντίων Βέροιας θα αναλάβει υπεύθυνα, και με δικά της έξοδα, τις 
εργασίες συντήρησης και καθαριότητας αθλητικού πυρήνα Ράχης.

Β) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας, Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη 
για την υπογραφή του σχετικού συμφωνητικού,  στο οποίο θα περιλαμβάνονται  οι 
παραπάνω όροι. 

Γ)  Η  παρούσα  απόφαση  ανακαλείται εφόσον  ο  παραπάνω  σύλλογος 
αναστείλει  τις  δραστηριότητές  του  πριν  την  πάροδο  των  δέκα  (10)  ετών  και 
εκλείψουν οι λόγοι που υπαγορεύουν την εν λόγω παραχώρηση. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  388 / 2011
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης Δημητρούλα Γκέκα
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Δ. Δάσκαλος Η. Τσιαμήτρος
Μ. Σουμελίδης Δ. Κουλουριώτης
Θ. Θεοδωρίδης
Γ. Μιχαηλίδης ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
Α. Λαζαρίδης Χ. Δουλγερίδου
Ν. Τσιαμήτρος Α. Βοργιαζίδου
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου Ι. Παπαδόπουλος
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου Α. Πέτρου
Π. Παυλίδης Ε. Κελεσίδης
Τ. Χατζηαθανασίου Σ. Ρίσσου
Θ. Αγγελίνας Ν. Αγγέλου
Λ. Πουλασουχίδης Ι. Καπετανίδης
Κ. Βοργιαζίδης
Ν. Μωυσιάδης
Χ. Κούτρας
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου
Π. Τσαπαρόπουλος
Α. Καγκελίδης
Μ. Παπαϊωάννου
Θ. Κορωνάς
Κ. Συμεωνίδης
Γ. Κάκαρης
Β. Παπαδόπουλος
Κ. Κουτσαντάς
Λ. Τσαβδαρίδης
Α. Νεστορόπουλος
Α. Γκαμπέσης
Α. Βεσυρόπουλος
Β. Γιαννουλάκης
Χ. Τσιούντας
Ε. Γουναράς

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια  25-8-2011

Η Δήμαρχος

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ

Κ. Παναγιωτίδης
Α. Παπαδόπουλος
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη
Γ. Μελιόπουλος
Χ. Σαββαϊδου
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